
Jeg ønsker at genopstille til Folketinget i 2025.

Der skal mange til at føre en god valgkamp - også mange kandidater. Der hjælper jeg gerne 
til med.

Jeg plejer at sige at mit engagement i politik er min måde at håndterer klimaangst på. At jeg 
vil kunne se mig selv om mine børn i øjnene og vide at jeg var med til at skabe løsningerne. 
Den grønne omstilling kommer til at påvirke alle områder af vores liv og vores by. Jeg vil 
gøre mit til, at løsningerne bliver intelligente, baseret på videnskab og i respekt for 
mennesker, dyr og natur.
 
Da jeg stillede op til kommunalvalget i 2021, sagde jeg, at jeg gjorde det for at sikre 
kontinuitet, for at Franciska, Kim mfl. kunne fortsætte. Min motivation er stadig den samme - 
Lige så vigtigt der er, at vi får flere og nye folk ind på rådhuset, lige så vigtigt er det, at nogle 
fortsætter. Så vi ikke skal starte forfra. Det gælder både på rådhuset og i forhold til at føre 
valgkamp.
 
Jeg har været kandidat i fire valgkampe for Alternativet. De bedste, har uden 
sammenligning, været dem, hvor kandidatfeltet arbejdede tæt sammen. Med hinanden, 
bestyrelsen og baglandet. Politik er en holdsport, og jeg vil arbejde for, at skabe et hold af 
kandidater, der kan byde ind med det, de hver især er gode til.
Vi kommer til at bruge rigtig meget tid på kommunalvalget - det er op til os alle sammen, at 
sørge for, at det bliver både meningsfuldt, udviklende og sjovt at være med.
 
Andet: 
53 år bosiddende på Vesterbro (har også boet på Nørrebro og Østerbro).
Ansat hos Organisationen Danske Museer som leder af Museernes Grønne Akademi, der 
hjælper de danske museer med den grønne omstilling. 
Jeg er gruppeforperson for Alternatives gruppe på rådhuset, hvor jeg har siddet siden midten
af forrige periode.
Uddannelser: Tegnsprogstolk, kaospilot, BA i film- og medievidenskab, Master fra IT-
Universitetet.
 


